
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. augusztus 31. napján 
tartott testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Vázsnok Faluház
Vázsnok, Római u. 14.

Jelen vannak: Gombár József polgármester, Gombár Józsefné, Fazekas Attila,
Árki Gábor képviselő, Koszorús Tímea aljegyző, Lajos Márta 
j egyzőköny w ezető .

Gombár József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az 4 fős 
képviselő-testületből mind a 4 fő jelen van, így az ülés határozatképes és megnyitotta azt.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül tárgyalja meg a testület a
Sásd-Palé-Vázsnok víziközmü-rendszer tulajdonjoggal rendelkező ellátásért felelősök
megállapodása
Szociális ügy

napirendi pontokat. A szociális ügyet zárt ülésen tárgyalja a testület.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Fazekas Attila képviselő kérte, hogy vegyék fel napirendi pontként az ő falugondnoki ügyét 
nyilvános testületi ülésre.

Árki Gábor alpolgármester kérte, hogy vegyenek fel egyéb napirendi pontot és annak 
tárgyalásával kezdjék a testületi ülést, mivel ezzel kapcsolatban jelent meg az ülésen 3 fő helyi 
lakos.

Gombár József polgármester az elhangzott javaslatoknak megfelelően módosított napirendi 
javaslatot a képviselő-testület elé terjesztette, a képviselő-testület az írásban kiadott és szóban 
kiegészített napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat:

1. Egyebek
Előadó: Árki Gábor alpolgármester

2. Gördülő Fejlesztési Terv elfogadása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

3. Sásd-Palé-Vázsnok víziközmü-rendszer tulajdonjoggal rendelkező ellátásért felelősök 
megállapodása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző
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4. Fazekas Attila falugondnok ügye 
Előadó: Fazekas Attila képviselő

5. Szociális ügy
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1. Egyebek
Előadó: Árki Gábor alpolgármester

Árki Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Római utca második felének bejárásáról lenne 
szó, ezért jelentek meg az ott élő lakosok. Kérte, hogy a polgármester adjon szót, a problémát 
az érintettek mondhassák el.

Nocon Pawel vázsnoki lakos a polgármester felkérésére elmondta, hogy a Renner családdal 
együtt azért jelentek meg a testületi ülésen, mert nem tudnak rendesen közlekedni autóikkal a 
Római utca 35. szám előtti útszakaszon. Az új lakó, Halász Sándor nagy teherautójával úgy 
parkol a ház előtti közterületen, hogy az utat olyan szélességében elfoglalja, hogy ők a füvön 
tudnak csak elmenni mellette. Esős időben a íu teljesen fel van ázva, autóik a sárban 
közlekednek. Kérték az új lakót több alkalommal is, és a polgármesternek is jelezték, hogy 
szóljon neki, hogy máshol parkoljon az autóval, ne foglalja el az útszakaszt. Csak néhány 
méterrel kellene máshova állnia, vagy álljon be saját udvarába, amit csak néhány alkalommal 
tett meg, máris nincs útban az arra közlekedőknek. Kérésük a lakó felé nem bizonyult 
hatásosnak, ezért jöttek most el a testület ülésére, hogy jelezzék a polgármesternek és a testület 
tagjainak, hogy a lakóval próbáljanak meg beszélni, felszólítani, hogy teherautója parkolását 
oldja meg másképp.

Rennerné Kiss Eszter vázsnoki lakos elmondta, hogy ők férjével szintén több alkalommal 
kérték Halász Sándort, hogy ne parkoljon az úton, mert nem tudnak hazamenni házukhoz csak 
úgy, ha a füvön kikerülik az autót. Ok soha nem veszekedtek senkivel a faluban, az új lakóval 
sem szeretnének haragban lenni, de ez már tűrhetetlen állapot, hogy egy ember miatt több 
Vázsnokon élő ne tudjon rendesen közlekedni az úton. Kérték a polgármester és a testület 
tagjainak segítségét ebben a kérdésben.

Gombár József polgármester elmondta, hogy ő személy szerint többször is beszélt Halász 
Sándorral erről a kérdésről. Megkérte, hogy teherautójával álljon be az udvarába vagy olyan 
helyre, hogy ne zavarja az arra közlekedőket. Azt mondta a lakó neki, hogy szűk a bejárója, 
nehezen tud ráfordulni, hogy udvarába bejusson. Kérte őt, hogy segítsék ebben. Néhány nappal 
ezelőtt betongyűrűket vásárolt az önkormányzat arra a területre, hogy annak az önálló 
ingatlannak is megteremtsék a bejárását, ahol parkolni fog tudni a teherautó. Ha bekerül a 
betongyűrű, aprókővel leszórják, akkor megoldódik a lakó parkolása és nem fogja az utat 
elfoglalni.

Gombár Józscfné képviselő elmondta, hogy hívják ide a testületi ülésre most Halász Sándort 
és próbálják itt megbeszélni a dolgokat.

Árki Gábor alpolgármester javasolta, hogy sétáljanak ki a helyszínre mindannyian, nézzék 
meg most hol parkol a lakó, és a helyszínen próbáljanak valamilyen megoldást találni közösen 
erre a kérdésre.
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Gombár József polgármester a helyszínbejárás idejére szünetet rendelt el.

Szünet után Gombár József polgármester elmondta, ahogy a helyszínen Halász Sándor és a 
jelen lévő érintettekkel megállapodtak, adnak két hét türelmi időt Halász Sándornak, hogy 
elkészítse a kapubejáróját, hogy tudjon ott teherautójával parkolni. Amennyiben nem teszi meg, 
és továbbra is a közterületen parkol, akkor eljárást indítanak vele szemben.

2. Gördülő Fejlesztési Terv elfogadása 
Előadó; Koszorús Tímea aljegyző

DRV Gördülő Fejlesztési Tervvel kapcsolatos írásos előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, a testületnek határozni kell a Dunántúli Regionális Vízmű 
Zrt. által a 2024-2038. időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv beruházási tervrész és a 
felújítási-pótlási tervrész elfogadásáról.

Gombár József polgármester javasolta, fogadják el a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által 
2024-2038. időszakra elkészített Gördülő Fejlesztési Tervet beruházási tervrészt és a felújítási
pótlási tervrészt.
Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Kén viselő-testületének 
31/2023. (VIII.31.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a 
DRV_V_627_Vázsnok vízmű megnevezésű víziközmű rendszer ellátásért 
felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. §. 
szerint a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 2024-2038. időszakra 
elkészített gördülő fejlesztési terv felújítási-pótlási és beruházási tervrészét 
elfogadja és a gördülő fejlesztési tervben meghatározott, 2024. évre 
vonatkozó munkálatokat a DRV Zrt-től megrendeli, valamint az aláírt 
megrendelő nyomtatványokat a DRV részére legkésőbb 2023. december 15- 
ig megküldi.

Tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 
bármilyen nemű módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint 
ellátásért felelős köteles eljárni a 2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó 
szabályozásai szerint. A gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 
ellátásért felelős által kezdeményezett módosítása esetén a DRV Zrt-t a 
törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel.
Felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges nyilatkozatokat aláírja.
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Amennyiben a gördülő fejlesztési tervben foglalt tételek meghaladják a 2023. 
évi használati díj összegét, akkor az elfogadott tervben feltüntetett 
többletforrást az önkormányzat a 2023. év előtti, fel nem használt használati 
díj terhére biztosítja.

Határidő: 2023. augusztus 31.
Felelős: Gombár József polgármester

3. Sásd-Palé-Vázsnok vízikozmü-mtdszcr tulajdonjoggal rendelkező ellátásért 
felelősök megállapodása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásos előterjesztés a megállapodás tervezete a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, a DRV-vel volt egy egyeztetés, ahol jelezték, hogy nem 
tudnak Vázsnoknak arra a problémájára megoldást találni, hogy a vázsnoki kútból kitermelt 
vizet Sásdon adják el, azon használati díj, amit a lakosság fizet a vízdíjban, az Sásdon képződik, 
miközben a költségek Vázsnokon. Az előbb megtárgyalt Gördülő Fejlesztési Terv is mutatja a 
problémákat. Vázsnok már korábban kezdeményezte, Sásd fizessen valami vízhasználati díjat 
Vázsnok részére. Ez jogilag nem lehetséges, az egyetlen megoldás, hogy úgy ahogy már a paléi 
rendszer is működik egységesítik a két vízrendszert. Erre született most egy megállapodás 
tervezet, ezt kellene ebben a napirendben megtárgyalni.
Pálé már évek óta közös vízrendszeren van a Sásdival. Abból a szempontból hasonló a vázsnoki 
helyzet is, mint Pálé helyzete, hogy a paléi kutat sem volt már érdemes felújítani, működtetni 
és ezért a sásdi vízrendszer része lett Pálé. Vázsnokon azért speciális a helyzet, mert itt a kút 
egyenlőre még jó, sőt olyan sok vizük van, hogy részben Sásdot is ők látják el. Sásdon 3 kút 
működik, de nem elég a kitermelt víz, ezért az összekötő vezetéken a vázsnoki kútból érkezik 
a víz. A vázsnoki kitermelt víz után a használati díj Sásdon termelődik, miközben a kutat fenn 
kell tartania a falunak, hogy működni tudjon, ez nem fog hosszútávon működni. Ha elkészül 
Sásdon az új fúrt kút, akkor majd Sásd fogja tudni ellátni Vázsnokot, ezzel 3 települést ellátó 
közös egységes vízrendszer lesz. Ezt készíti elő a beterjesztett megállapodás tervezet, amely 
2024. január 1-től a sásdi ivóvízrendszert a 3 települést ellátó ivóvízrendszerré alakítja át. 
Kérte ennek elfogadását Vázsnok részéről is.

Gombár József polgármester javasolta, hogy fogadják el a sásdi ivóvízrendszer tulajdonosi 
megállapodásának módosítását, Vázsnok is legyen része a sásdi ivó vízrendszernek.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, hozzászólása, észrevétele.

Mivel más javaslat, hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy 
aki ezzel egyetért, az kézfeltartással szavazzon:
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Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
32/2023. (V III.3D  KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete elfogadja a DRV_V_524 számú Sásd- 
Palé-Vázsnok víziközmű-rendszeren tulajdonjoggal rendelkező ellátásért 
felelősök képviseletéről Sásd Város Önkormányzata, Pálé Község 
Önkormányzata és Vázsnok Község Önkormányzata között kötendő 
megállapodást.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására.

Határidő: hatályba lépésre 2024. január 1.
Felelős: Gombár József polgármester

4. Fazekas Attila falu»ondnok ügye 
Előadó: Fazekas Attila képviselő

Fazekas Attila kénviselő elmondta, hogy most változott a felállás, mert falugondnokként első 
körben szeretett volna fizetésemelést kérni, mert ebből a jövedelemből sajnos nem tud megélni, 
de így, hogy ennyire megbecsülik a faluban, ezért, ha van rá lehetőség azonnali hatállyal 
lemond falugondnoki tisztségéről, és üljön be a buszba, aki a falunak szimpatikus, el lehet 
végezni az iskolát és lehet csinálni ezt a feladatot tovább. Akkor egy gonddal kevesebb lesz, 
mert úgy látja ő személy szerint probléma ebben a faluban, de akkor megoldódik ez.

Gombár József polgármester megkérdezte Fazekas Attilát, hogy akkor mennyivel lesz több a 
fizetése, ha lemond. Megkérdezte, hogy mennyi bért szeretne kapni, amiből már jobb 
színvonalon meg tudna élni és nem gondolkodna azon, hogy munkahelyet vált, hanem csinálná 
tovább ezt a munkát. Ne egy ember viselkedése miatt mondjon le erről az állásról. Nemsokára 
lesz közmeghallgatás, ott mindig beszámol a falugondnok a munkájáról, ha a lakosságnak 
gondja van a személye ellen, ott elmondhatják. Ő személy szerint még senkitől nem hallotta 
azt, hogy a falugondnok nem végezné el a rá bízott feladatait.

Fazekas Attila képviselő elmondta, hogy több helyről kapott állásajánlatot és jóval több pénzt 
ígértek neki, mint amit itt kap. Kb.300.000.-Ft nettó fizetésre gondolt, jelenleg 212.000.-Ft a 
nettója, ebből nem tud megélni.

Gombár József polgármester elmondta, 80.000.-Ft nettó bért jelentene ez a falugondnoki 
bérnek, ezt biztos, hogy a falu jelenlegi költségvetése nem tudná fedezni. Jövő héten a pénzügyi 
irodavezetővel egyeztetni fog ebben a kérdésben, amíg ez nem tisztázódik, addig ebben az 
ügyben ne hozzanak döntést, a falugondnok is gondolja át addig a kérdést.
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Fazekas Attila képviselő elmondta, jövő hét csütörtök délután megy egyik helyre 
állásinterjúra, addig még végezni fogja a feladatát, de ha ott megegyeznek, akkor péntektől már 
nem dolgozna itt. Kérte, hogy az önkormányzat legyen méltányos, és fogadja el a jogviszonya 
közös megegyezéssel történő megszüntetését.

Mivel más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, (lombár József polgármester a nyilvános 
testületi ülést bezárta, a testület zárt ülésen folytatta a tanácskozást.

Kmft.
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